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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Een 

speciaal welkom gaat aan een aantal nieuwe leden van NLB, te weten de 

heer Lohr van Lohr Liften, de heer Uithol en de heer Molekamp van IRIS 

Holland en de heer Stoop van Wittur. Er volgt een korte voorstelronde.  

 

De heer Klok meldt dat afmeldingen zijn ontvangen van de heer Van 

Noort van Van Noort Liften. Naar aanleiding van deze mededeling meldt 

de heer Akkerman, dat ook de heer Nieuwenhuijsen van LiftTech zich 

verontschuldigd.  

 

Tot slot meldt de heer Klok dat er een kleine wijziging zal zijn in het 

programma. Eerst zal de rondleiding door het practicum van het ROVC 

plaatsvinden en omstreeks 16.30 uur de gezamenlijke vergadering van 

VLR/NLB.  

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

Van 25 – 27 januari 2017 zal de Vakbeurs Facilitair plaatsvinden. Deze 

moet grootser worden dan ooit voorheen en zal in de Jaarbeurs Utrecht 

plaatsvinden. Organisator is Holapres uit Valkenswaard. Via 

mijn.vakbeursfacilitair.nl kan (na aanmelding) meer gerichte informatie 

worden ingewonnen. 

 

VLR heeft laten weten dat er nieuwe exemplaren van het 

liftmonteurszakboekje te bestellen zijn. Indien NLB leden exemplaren 

willen ontvangen, worden zij verzocht een mail aan het secretariaat te 

sturen. 

De heer Otto geeft aan dat op de door Motive Liften ontvangen 

exemplaren geen sticker zat met het NLB logo. Vanuit het secretariaat 

van NLB zullen stickers met het logo worden nagezonden. Actie 

Yvonne van Doorn  
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Op 20 en 21 april 2016 vindt in Veldhoven een tentoonstelling 

Materialisering Design plaats. Met name voor bedrijven die zich richten 

op nieuwbouw en modernisering kan een bezoek aan dit evenement 

leiden tot nieuwe inspiratie met betrekking tot hun productontwikkeling 

en productinnovatie. Zie ook www.materia.nl  

 

Uitgeverij Ter Veer van o.a. de titel Appartement & Eigenaar organiseert 

samen met st. Duurzaam gebouwd van 22-24 maart in het RAI gebouw 

(hallen 9-10) het jaarlijkse evenement Building Holland. Appartement 

en Eigenaar richt op deze mini beurs een VVE paviljoen in. 

 

Op 17 februari heeft Zijne Majesteit het op 18 december door de 

Minister van SZW  voorgedragen Warenwetbesluit Liften 2016 

bekrachtigd. Met deze regeling is de nieuwe Liftenrichtlijn 2014/33/EU in 

de Nederlandse wet geïmplementeerd en wordt per 20-4 de ‘oude’ 

richtlijn 95/16/EG ingetrokken. Teven vervangt de regeling eveneens 

per 20-4 as. de huidige Warenwet Liften. Op de inhoudelijke gevolgen 

van e.e.a.  is al ruim stilgestaan. 

 

3. Verslag ledenvergadering 5 maart 2015 

Het verslag wordt paginagewijs doorgenomen. De heer Akkerman meldt 

dat zijn naam op pagina 3, 2e alinea verkeerd staat vermeld. Dit zal 

worden aangepast. Het verslag wordt, met in acht name van de 

wijziging, goedgekeurd en vastgesteld.  

 

De heer Klok meldt dat de Nederlandse vertaling van de NEN-EN 81-20 

en NEN-EN 81-50 beschikbaar is. Besloten wordt een aantal exemplaren 

van deze norm te bestellen en deze zijn dan door de leden van NLB met 

in achtneming van de auteursrechtelijke bepalingen in te zien. De 

kosten zullen worden verdeeld onder de NLB leden. 

  

4. Ongevallen en veiligheidsincidenten 2015 

Gerwin Klok meldt dat begin februari het verzoek is verstuurd aan alle 

leden om de ongevallen- en veiligheidsincidenten over 2015 in te vullen 

en retour te sturen. Helaas blijven in te veel gevallen de reacties uit. 

Gerwin Klok meldt dat het wel van belang is voor de positie van NLB in 

de VLR/NLB arbocommissie, dat de NLB leden de templates invullen.  

 

Afgesproken wordt dat er na de vergadering nogmaals een verzoek 

wordt verstuurd aan de leden van NLB voor het invullen van de template 

voor de ongevallen- en veiligheidsincidenten. Het is ook alleen de 

VLR/NLB template die hoeft te worden ingevuld. Cees Oomen meldt dat 

alleen de VCA ongevallen moeten worden ingevuld. Dit betreft 

ongevallen die leiden tot verzuim of waarbij intramurale medische 

behandeling noodzakelijk is. Actie secretariaat  

 

5. Huishoudelijke zaken 

a. Nieuwe leden 

NLB heeft er 2 nieuwe gewone leden, te weten Lohr Liften en 

Corda Liften, bij en 3 buitengewone leden, te weten Wittur, IRIS 

http://www.materia.nl/
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Holland en Vario Lift. De bedrijven hebben zich met uitzondering 

van Vario Lift aan de vergadering voorgesteld 

b. Bestuurszaken 

Dit jaar zijn er geen vacatures in het bestuur. In 2017 eindigen 4 

termijnen van bestuursleden. Dit betekent dat er dan ook 4 

vacatures zijn in het bestuur. Indien een lid van NLB zich 

verkiesbaar wil stellen voor het bestuur, kan dit kenbaar 

gemaakt worden aan de branchemanager of één van de huidige 

bestuursleden. Om te bepalen wat het bestuurswerk inhoudt, 

bestaat voor alle leden de mogelijkheid om desgewenst een 

bestuursvergadering bij te wonen. Hiervoor kan eveneens 

contact worden opgenomen met de branchemanager of één van 

de bestuursleden.  

 

6. Financiën 

a. Begroting 2016 

De begroting 2016 is vlak voor de jaarwisseling aan de leden van 

NLB voorgelegd en hier zijn geen reacties op ontvangen. Hiermee 

gaat de vergadering akkoord met de voorgestelde begroting d.d. 

27-11-2015 met een totaal aan verwachte baten van €27.970,- 

en sluitend op een geprognotiseerd resultaat van €2.630,-. De 

voorgestelde contributie, die overigens voor het negende! 

achtereenvolgende jaar niet is gewijzigd, wordt - ten overvloede 

- eveneens bekrachtigd.  

 

b. Vaststelling financieel jaarverslag 2015 

Ron van Deelen laat weten dat de kascommissie bestaande uit 

Michiel Rutten en hemzelf de kascontrole heeft verricht over het 

jaar 2015. Alle bescheiden zijn in orde bevonden. De 

kascommissie stelt voor om op basis van de voorliggende 

stukken de besluitvorming te laten plaatsvinden.  

De vergadering keurt de jaarstukken van het jaar 2015 goed. De 

Resultatenrekening heeft een totaal aan baten ad €28.656,- en 

de lasten bedroegen €33.917,-. Dit resulteert in een negatief 

resultaat van €-5.261,- wat ten laste komt van het eigen 

vermogen dat thans € 23.598,- bedraagt.  

Gerwin Klok meldt dat het negatief resultaat is te wijten aan de 

betaling van de uitgestelde uitgave i.v.m. de ontwikkeling van de 

nieuwe huisstijl en website, alsmede het in 2015 gestarte Arbo-

VCA project dat niet in het jaarplan was meegenomen. Vanwege 

de eerder genoemde uitstel van uitgaven was het resultaat over 

2014 met € 4.455,- veel gunstiger dan voor dat jaar was 

begroot. Over een scope van 3 jaar bezien kan worden 

geconcludeerd dat er sprake is van een keurig evenwicht tussen 

inkomsten en uitgaven, waarbij het bestuur streeft naar een EV 

positie ter hoogte van de totale contributie-inkomsten van 1 jaar.  

De voorbereidingen  van de liftopleiding hebben tot nu toe geen 

gevolgen gehad voor de vermogenspositie van de NLB. Het 

bestuur heeft echter wel besloten om er naar te streven dat het 

zakelijk risico hiervoor op zo kort mogelijke termijn van de NLB 
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(Metaalunie) overgaat naar hetzij ROVC zelf of de SOL. De 

voorbereidingen (onderhandelingen) hiertoe zijn inmiddels 

gestart. 

 

Met inbegrip van deze besluitvorming wordt het bestuur 

decharge verleend voor het gevoerde financiële beheer in het 

jaar 2015. 

De kascommissie wordt bedankt voor haar inzet. Tijdens de 

vergadering wordt de oproep geplaatst voor een kascommissielid 

van 2017. Foppe Akkerman stelt zich hiervoor beschikbaar.  

 

7. Terugblik 2015 

a. Nieuwe huisstijl 

Inmiddels zijn het nieuwe logo en de overige huisstijl elementen 

inclusief het websiteontwerp gereed. Aan deze laatste zullen bij 

de bouw vermoedelijk nog enkele kleine aanvullende 

aanpassingen worden doorgevoerd. Ook de overige uitingen van 

NLB zijn aangepast, zoals te zien is op de sheets.  

Op dit moment liggen er drietal offertes van websitebouwers. 

Deze zullen door het bestuur worden doorgenomen. Eveneens is 

een tekstschrijver benaderd voor het schrijven van de teksten op 

de website en het schrijven van de tekst voor de NLB brochure. 

Het is zaak dat de tekst aanspreekt bij de liftgebruikers. Als 

gevolg van de niet voorziene ontwikkelingen rondom de 

liftmonteursopleiding heeft dit project vertraging opgelopen en 

zal daarom in 2016 met de hoogste prioriteit worden afgemaakt. 

b. Liftmonteursopleiding 

In de opstart van deze opleiding is eind vorig jaar en begin dit 

jaar veel tijd gaat zitten. De reden van het starten van een 

liftmonteursopleiding wordt nog even kort doorgenomen. NLB is 

er niet op uit om het SOL weg te concurreren, maar er is gezocht 

naar structuur voor de liftopleidingen die wel levensvatbaar is. 

Deze structuur is (lijkt nu) gevonden in de samenwerking tussen 

ROVC en NLB, maar de modules zijn eveneens toegankelijk voor 

VLR leden. Het bestuur is dan ook beslist gelukkig met het feit 

dat enkele VLR leden aan het initiatief meedoen en dit past in het 

streven om ook op andere terreinen als ARBO, certificatie en 

technische voorschriften de samenwerking met VLR verder uit te 

breiden 

c. ARBO (RI&E) ondersteuning (toegelicht door Marc Louter, 

LQA) 

Marc Louter van LQA geeft een korte toelichting op de RI&E 

ondersteuning met behulp van een presentatie. (bijgevoegd)  

Mark Otto stelt de vraag hoe het met BHV is geregeld als 

gewerkt wordt met uitzendkrachten verspreid over het hele land. 

Vanuit de vergadering blijkt dat iedereen met dit zelfde bijltje 

hakt. Marc Louter stelt voor om dit probleem collectief op te 

pakken. Er is helaas geen panklare oplossing beschikbaar, maar 

indien gekomen kan worden tot een onderbouwde en acceptabele 

zogenaamde halve oplossing, is dat beter dan niets.  
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Gerwin Klok meldt dat er vanuit de Metaalunie regelmatig 

informatiebijeenkomsten over onderwerpen m.b.t. RI&E worden 

georganiseerd.  

 

8. Jaarplan 2016 

a. Uitwerking (afronding introductie) nieuwe huisstijl 

Dit punt is al eerder besproken. Concrete activiteiten zijn de 

technische realisatie van de nieuwe website en het maken van 

NLB reclame brochure gericht op (potentiele) klanten van NLB 

leden. 

b. Realisatie nieuwe website 

Dit punt wordt niet nader besproken in de vergadering. Wel 

opnieuw een oproep voor het beschikbaar stellen van voor 

algemene PR doeleinden geschikt fotomateriaal. Het is van 

belang om de NLB zoveel in haar breedte te presenteren  

c. Update leveringsvoorwaarden 

Dit punt is eveneens door de ontwikkelingen rondom de opleiding 

blijven liggen. Naast de website zal ook dit dossier weer worden 

opgepakt en afgemaakt. De bedoeling is om na de zomer nieuwe 

voorwaarden te hebben die dan in de najaarsvergadering kunnen 

worden geïntroduceerd, zodat ieder per 1-1-2017 met de 

jaarlijkse prijzen indexatiebrief de nieuwe voorwaarden aan zijn 

klanten ‘ter hand’ kan stellen. Ron van Deelen geeft aan dat ook 

de servicevoorwaarden dienen te worden geüpdatet. In 

toenemende mate zegt men aan te lopen tegen zaken die in de 

praktijk niet meer kunnen. Gerwin Klok vraagt de vergadering 

om dergelijke punten vooral schriftelijk aan het secretariaat door 

te geven zodat dit kan worden verwerkt. De voorzitter geeft aan 

dat ook hij hier op korte termijn werk van zal maken. De 

branchemanager zal een en ander vast opnemen met de 

juridische afdeling.  

d. Inzet t.b.v. diverse commissies 

Dit punt wordt niet besproken tijdens de vergadering.  

e. Ledendag 15-9-2016 

De ledendag vindt dit jaar op 15 september 2016. De leden 

worden verzocht deze datum vast in hun agenda te noteren. Dit 

jaar zal op pad worden gegaan met 4-w-drives. Meer informatie 

hierover volgt medio mei.  

 

9. Liftopleiding 

a. Tussenevaluatie 

Aangegeven wordt dat de er alleen in aanmerking kan gekomen 

worden voor subsidie indien de liftopleiding in een MBO opleiding 

wordt gevolgd. Om hiervoor in aanmerking te komen moet een 

praktijkovereenkomst ingevuld worden en retour gestuurd aan 

het ROVC. Mark Otto geeft aan dat hij deze nimmer heeft mogen 

ontvangen. Het secretariaat zal dit opnemen met ROVC en AO. 

Actie secretariaat 

 

Gerwin Klok geeft aan dat NLB en ROVC samen in gesprek zijn 
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met A+O om na te gaan of subsidie ook kan worden verkregen 

voor deelnemers  die losse modules volgen of alleen de 

liftopleiding (oorspr. SOL modules). Door een beleidswijziging 

waar NLB en ook de Metaalunie geen enkele invloed op hebben 

(kunnen uitoefenen), vergoedt  A+O alleen de cursussen van hen 

die dat doen in het kader van de totale MBO opleiding. Dat past 

niet in de geest van deze tijd en dit vraagt bovendien om fraude. 

Echter meer dan simpelweg druk uitoefenen op het bestuur A+O 

kan NLB niet doen. Overigens is het nog steeds zo dat ook 

zonder tegemoetkoming het voordeel voor de deelnemers dankzij 

de collectiviteitskorting (vertaald in lagere tarieven t.o.v. de 

reguliere ROVC catalogusprijzen) nog aanzienlijk is. E.e.a. laat 

echter onverlet dat het niet kunnen genieten van de A+O 

tegemoetkoming bij losse officiële modules een onverkwikkelijke 

zaak is.  

 

M.b.t. de Veiligheids-2-daagse wordt aangegeven dat een aantal 

leden de VCA-VOL moeten volgen. Deze was gepland, maar is 

inmiddels geannuleerd door het ROVC. Er is een nieuwe datum in 

april gepland. Mark Otto geeft aan dat indien deze eveneens niet 

door gaat, de module dan zal worden gevolgd bij LQA. Gerwin 

Klok meldt dat hij dit punt op zal nemen met het ROVC, omdat 

het doel van de VCA-VOL juist is om het branchespecifiek op te 

pakken. Actie branchemanager 

 

Aangezien er veel tijd van het secretariaat gaat zitten in de 

coördinatie en administratie van de liftopleiding, is besloten om 

na de module Industriële automatisering deze werkzaamheden 

op te laten pakken door het ROVC.  

 

Voor zaterdag 16 april staat een theoriesessie van de module 

Industriële automatisering gepland. Hier wordt nog een locatie 

voor gezocht. Ron van Deelen geeft aan dat deze dag bij Van 

Deelen Liften kan worden gehouden. Het secretariaat zal een en 

ander verder kortsluiten met Van Deelen Liften. Actie 

secretariaat 

 

10. Nieuws uit diverse commissies en werkgroepen 

Naar aanleiding van dit punt neemt Joop Lakeman het woord en vraagt 

de leden hoe zij er tegenover staan om de taken van het SOL voort te 

zetten in samenwerking met de VLR. Het huidige SOL bestuur wil 

stoppen. Om deze reden zijn de diverse opleidingsmodules al bij het 

ROVC ondergebracht. Aan de andere kant speelt de ophanden zijn de 

reorganisatie van de SBCL als gevolg van de nieuwe Warenwetregeling 

Liften en de daarin gewijzigde rol van de overheid in relatie tot de 

certificatie in samenhang met de gebruiksfase. De CKI’s (per 20-4 

CBI’s) moeten dit nu samen met het bedrijfsleven (VLR+NLB), 

gebruikers en werknemers vertegenwoordigers gaan regelen waarbij de 

overheid slechts op afstand toeziet  

Volgens spreker ligt er hier een unieke kans om de krachten van beide 

brancheverenigingen op een positieve manier te verenigen waarbij de 
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eigen identiteit van de afzonderlijke verenigingen behouden kan blijven. 

Het gezamenlijk belang is hier zeker bij gebaat. Aldus spreker is men bij 

het Ministerie van SZW (oftewel de overheid) op voorhand zeer positief 

over het idee zoals dat vanuit het bedrijfsleven is uitgedacht en ziet 

men dit als een geweldige manier waarop zelfregulering een volwaardig 

alternatief kan zijn voor harde overheidsregulering.  

Er wordt een schets getoond, hoe het eventuele organogram van het 

samenwerkingsverband er uit kan komen te zien.  

 

Om tot een uitgewerkt plan te komen is om te beginnen het akkoord 

van de NLB en VLR leden nodig. Op het moment van de NLB 

vergadering vindt eveneens de VLR ledenvergadering plaats. Hier wordt 

hetzelfde besproken. In eerste instantie staat het bestuur van VLR 

positief tegen deze samenwerking.  

 

De ledenvergadering gaat akkoord. Joop Lakeman wordt gevraagd om 

e.e.a. verder op te pakken en vorm te geven. In dit verband is het zaak 

om aan tafel te komen met de CKI’s, gebruikers, eigenaren, VLR en 

NLB. Ook het ROVC zal in dit plan verder betrokken worden.  

 

Van het verloop zal een ieder uiteraard op de hoogte worden gehouden.  

 

11. Rondvraag 

John van Deelen meldt dat hij heeft vernomen dat indien alleen de 

liftgeleiders blijven staan er bij een modernisering de lift volledig onder 

de nieuwe norm moeten worden gekeurd. Hij vraagt zich af of dit bij de 

andere NLB leden bekend is. Joop Lakeman geeft aan dat er in Brussel 

een stuk ligt wat aangeeft dat bij het laten staan van de liftgeleiders de 

lift gewoon onder de vervaardigingsnorm kan worden gekeurd en dat 

het inzicht bij daarover in Nederland in strijd is met Europese 

wetgeving. Dit onderwerp wordt aangehouden tot er meer over bekend 

is, dan zal nadere informatie zorgen 

 

Foppe Akkerman geeft aan dat hij op zoek is naar jonge liftenmonteurs 

die willen werken in Suriname.  

 

Johan Stoop meldt dat hij de vergadering als positief heeft ervaren en 

dat hij verheugd is om als (buitengewoon) NLB lid aan de bijeenkomsten 

en activiteiten te kunnen deelnemen.  

 

Gerwin Klok wijst de NLB leden nogmaals op de ledenvoordelen, zoals 

bijvoorbeeld tankpas (Esso en Q8), bedrijfstextiel (Lyreco), 

incassodienst, etc. Voor een compleet overzicht van de ledenvoordelen 

wordt verwezen naar de website van de Metaalunie – ledenvoordelen. 

Menig Metaalunielid verdient hiermee zijn contributie terug. 

Cees Oomen geeft nog als aanvulling dat MO2 ervaring heeft met de 

incassodienst Ultimoo en dat hij hier zeer over te spreken is.  

 

12. Sluiting 

De voorzitter dankt ieder voor zijn inbreng en sluit de vergadering.  

 

http://metaalunie.nl/ledenvoordeel
http://metaalunie.nl/details/incassoservice-metaalunie-rechtsbijstand-
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